
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.91.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Ewa Jasiak  złożyła następujące 
wnioski: 

1. W związku z tym, że ostatnie posiedzenie Komisji Zdrowia odbyło się w DPS przy ul. Szpitalnej radna 
zawnioskowała o podwyżki i uregulowanie płac pielęgniarek w DPS-ach. Pielęgniarki, które 
wykonują tam pracę nie mają żadnych dodatków, ani ekwiwalentów za pracę, którą wykonują  
w niedziele i święta. Pracownicy DPS-ów są narażeni na duże obciążenie psychiczne i fizyczne. 
Problemy oraz niski poziom płac niejednokrotnie powodują, że pielęgniarki i opiekunki rezygnują  
z pracy na rzecz pracodawców, którzy oferują korzystniejsze warunki płacowe. 

2. Rozpoczął się rok szkolny, w związku z czym radna poprosiła o wdrożenie w szkołach programu 
„Edukacja zdrowotna w profilaktyce nadwagi i otyłości dzieci i młodzieży”. Konieczne jest 
zwiększenie świadomości nt. zagrożeń zdrowotnych wynikających ze złych nawyków 
żywieniowych, a także konieczność prowadzenie aktywności fizycznej, co będzie procentowało  
w przyszłości.    

 


